
Bestyrelsesmøde. 
Dato: 10.10.2024. 
 
Dagsorden: 
 
Pkt. 1. 
Godkendelse og underskrift fra sidste møde. 

- Referat godkendt og underskrevet 
Pkt. 2. 
Lystbådehavnen. 

- Der har ikke været afholdt møder i Lystbådehavnen siden vort sidste møde i KBL 
Pkt. 3.  
Økonomi. 
Godkendelse af regnskabsudkast samt budget 24/25. 

- Søren Hornbak gennemgik regnskab og budget. Der blev foretaget nogle få ændringer i 
budgettet. 
Regnskab og budget vil blive opslået på hjemmesiden i forbindelse med indkaldelsen til 
generalforsamlingen. 

 
Pkt. 4. 
Dansk Sejlunion. 
Deltagelse i Vingsted den 15/16 november? 

- Henning Schmidt har tilmeldt sig mødet i Vingsted.  
 
Pkt. 5. 
Samarbejde med andre klubber. 
Kapsejlads? 
Undervisning? 
Foredrag? 
Vild med vand 2025? 

- Vi havde en længere drøftelse af, hvilke områder vi kan lave et samarbejde med de øvrige 
klubber. Vi samarbejder allerede med Kolding Sejlklub omkring onsdags kapsejladser og 
Fænø Rundt. 
Vi vil foreslå de øvrige klubber, at afholder fælles foredrag og lignende på KUC, hvor vi 
kan være mange. 
Vi indbyder de andre klubber til vort VHF-kursus. 
Henning Schmidt afholder et møde med de øvrige klubber om mulighederne for et 
samarbejde. 

Pkt. 6. 
Opgradering af skolebåde. 
Budget? 

- Tom Toft gennemgår vore klubbåde og laver en liste over nødvendig vedligeholdelse og 
fornyelse. Der er bliver afsat midler i næste års budget til udførelse af reparationerne. 

- Opbevaring og servicering af vore påhængsmotorer blev drøftet. 
 

 
Pkt. 7. 
Standerstrygning. 



- Henning Schmidt laver en tale til standerstrygningen. Der serveres kaffe og kage. 
 
Pkt. 8. 
Generalforsamling. 
Endelig bemanding. 

- Bemandingen blev drøftet. Nye emner til bestyrelsen blev drøftet. Vil blive offentliggjort i 
forbindelse med indkaldelsen til generalforsamlingen. 

 
Pkt. 9. 
Endeligt udkast til vedtægter. 

- Vedtægtsændringerne blev drøftet en sidste gang. Ændringerne vil blive slået op på 
hjemmesiden i forbindelse med indkaldelsen til generalforsamlingen, sådan at medlemmerne 
kan sætte sig ind i dem i god tid før generalforsamlingen. 

 
Pkt. 10. 
Eventuelt. 

- Der har meldt til 10 personer til vinterens navigationsundervisningen. 
- Info skærmen i vinduet til klubhuset blev drøftet. Erik Wind har lavet et opslag omkring 

vores sejlerskole. Vi skal løbende have focus på indholdet af skærmen, således at vi udnytter 
den effekt, der ligger i skærmen. 

- Der har desværre ikke været den store tilslutning til vores Sikkerhedskursus II i år. Vi ser 
lige arrangementet på hen over weekenden. 

- Vi har 10 gamle redningsveste som er faldet for ”aldersgrænsen”. Claus tager dem med 
hjem og så kan vi bruge dem på et kommende Sikkerhedskursus II. 


